
Zápis č. 1 / 2024  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 12.3.2024  v 18.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 5/2023 . 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023 obce Blatnička . 

3. Schválení smlouvy o přidělení revolvingového úvěru . 

4. Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 

5. Projednání a schválení  finančního daru společnosti Tradice Slovácka 

o.p.s. Blatnička na rok 2024.                  

6. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

7. Navýšení odměn všem zastupitelům na tabulkové hodnoty .  

8. Žádosti občanů a organizací : 

            - informace o akci „Na kole dětem jihovýchodním Slováckem“ 

            - žádosti Jakuba Hučíka  - o pronájem parcely p.č.2704  

       - žádost o pracovní poměr  

  - žádost o sponzorský dar SK Suchov  

  - odsouhlasení věkové hranice 60 let pro účast na posezení se 

seniory. 

9. Různé : 

            - informace k připravované stavbě ŘSD – oprava mostu za obcí 

  - informace k stavbě Blatnička – Rekonstrukce panel.cesty podél 

I/54   

           - informace ke stavbě polní cesty HC 1 a IP 6 k vodojemu  

           - informace k ukončenému projektu ÚSES a proplacení dotace 

           - informace k ostatním podaným žádostem o dotaci z JMK .   

 

10. Diskuze . 

 

 

 

Technický bod:  

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 7 členů 

zastupitelstva.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Václav Hučík, 

člen zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/3/2024 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  Václava 

Hučíka,  člena zastupitelstva. 

 

 

Po té starosta přednesl program dnešního zasedání. Starosta informoval zastupitele, že během 

týdne došly další žádosti od občanů a organizací, které budou zahrnuty do bodu 8 a to od 



manželů Janásových – prodej pozemku – ovocný sad, od Linky bezpečí a  paní Minaříčkové 

Kolaciové – zasíťování pozemků u družstva . 

 

 Starosta rozhodl, že se všechny tyto body projednají v bodu 8. Žádosti občanů a organizací . 

Ostatní s tím souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně 

doplněných bodů od starosty . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 2/3/2024 

ZO schvaluje  zveřejněný program dnešního zasedání ZO, včetně doplňujících bodů.  

                     

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 5/2023 . 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023 obce Blatnička . 

3. Schválení smlouvy o přidělení revolvingového úvěru . 

4. Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 

5. Projednání a schválení  finančního daru společnosti Tradice Slovácka 

o.p.s. Blatnička na rok 2024.                  

6. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

7. Navýšení odměn všem zastupitelům na tabulkové hodnoty .  

8. Žádosti občanů a organizací : 

            - informace o akci „Na kole dětem jihovýchodním Slováckem“ 

            - žádosti Jakuba Hučíka  - o pronájem parcely p.č.2704  

       - žádost o pracovní poměr  

  - žádost o sponzorský dar SK Suchov  

  - odsouhlasení věkové hranice 60 let pro účast na posezení se 

seniory. 

  - žádost manželů Heleny a Michala Janásových – prodej pozemku 

  - žádost o finanční podporu – Linka bezpečí z.s.  

  - žádost paní Minaříčkové Kolaciové o zasíťování pozemků . 

9. Různé : 

            - ceník hrobových míst 

  - informace k připravované stavbě ŘSD – oprava mostu za obcí 

  - informace k stavbě Blatnička – Rekonstrukce panel.cesty podél 

I/54   

           - informace ke stavbě polní cesty HC 1 a IP 6 k vodojemu  

           - informace k ukončenému projektu ÚSES a proplacení dotace 

           - informace k ostatním podaným žádostem o dotaci z JMK .   

 

10. Diskuze . 

 

 

 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 

1.  Projednání rozpočtového opatření č. 5/2023  . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 5/2023,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 26.1.2024. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 5/2023, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne 26.1.2024 – příloha č.3 . 

 



2.  Zpráva o přezkoumání hospodaření za rok 2023 . 

 

Dne 26.2.2024 provedly pracovnice Krajského úřadu Jihomoravského kraje přezkum 

hospodaření za druhou polovinu roku 2023  a vydaly Zprávu o výsledku přezkoumání 

hospodaření za rok 2023 obce Blatnička, okres Hodonín . 

 

Závěr – Při přezkoumání hospodaření obce Blatnička za rok 2023, nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. 

 

 ZO bere na vědomí starostou předloženou zprávu o přezkoumání hospodaření obce 

Blatnička za rok 2023 – příloha č.4 . 

 

 

 

3.  Schválení smlouvy o přidělení revolvingového úvěru . 
 

Máme podepsaný revolvingový úvěr ve výši 800 tisíc korun, který nám končí v květnu 2024. 

Letos starosta obce  požádal   KB Veselí nad Moravou  o prodloužení  revolvingového úvěru.  

I když obec v minulých letech tento revolvingový úvěr  nevyužila, je pro obec tato možnost 

výhodná, protože se jedná o úvěr se splatností do jednoho roku.  Roční úrok byl v roce 2023 

stanoven ve výši 1M Pribor + 0,82  %  a je krytý podepsanou blankosměnkou.  K  7.3.2024 je 

1 M Pribor ČNB vyhlášen ve výši 6,23 %. .  Zatím nemáme problém s financováním 

realizovaných akcí a sdílené daně nám ze státního rozpočtu plynou pravidelně. Tento 

revolvingový úvěr budeme mít jako rezervu na připravované investice .   Starosta obce podal 

návrh na schválení obnovy revolvingového úvěru  ve výši 800.000,- Kč u Komerční banky, 

včetně všech podmínek úvěrové smlouvy a zplnomocnění starosty k podpisu revolvingového 

úvěru . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 3/3/2024   

ZO schvaluje  obnovu revolvingového úvěru  ve výši 800.000,- Kč u Komerční banky, 

včetně všech podmínek úvěrové smlouvy a zplnomocňuje starostu k podpisu revolvingového 

úvěru . 

 

 

 

 

4.   Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 
 

V minulém roce byly vypsány první dotace z rozpočtu JMK. Začátkem ledna jsme podali tři 

žádosti o dotaci, v rámci dotačních programů v Jihomoravském kraji pro rok 2024.  Po 

doplnění a odeslání těchto žádostí datovou schránkou, jsme byli úspěšní ve všech třech 

žádostech .  

  

4a) .  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK 

v rámci dotačního programu  “ Podpora udržování čistoty cyklistických 

komunikací a úpravy běžeckých tratí  v JMK  v roce 2024“ . 
 

Dne 4.3.2024 jsme obdrželi sdělení o schválení dotace a byl nám zaslán návrh Smlouvy 

č.JMK088487/24/ORR o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje se zprávou, že 

Zastupitelstvo JMK schválilo na svém 23. zasedání konané 22.2.2024 usnesením 

č.2428/24/Z23 poskytnutí dotace obci Blatnička ve výši 70.000,- Kč v rámci programu 

Podpora udržování čistoty cyklistických komunikací a běžeckých lyžařských tratí  v JMK pro 



rok 2024 na realizaci akce Údržba stezky pro chodce a cyklisty podél silnice I/54 a HC4 na 

Hluk. Jedná se o neinvestiční finanční podporu ve výši 70.000,-Kč z rozpočtu JMK. Akce se 

musí realizovat a dokončit do 31.12.2024 . Dotace  kryje maxim. 70% uznatelných výdajů . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 4/3/2024  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  Smlouvy   č.JMK088487/24/ORR 

o poskytnutí dotace ve výši 70.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci programu 

Podpora udržování čistoty cyklistických komunikací a běžeckých lyžařských tratí v JMK pro 

rok 2024. 

 

 

 

4b) .  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK 

v rámci dotačního programu  “ Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy 

v JMK v roce 2024“ . 
 

Dne 4.3.2023 jsme obdrželi sdělení o schválení dotace a byl nám zaslán návrh Smlouvy 

č.JMK088113/24/ORR o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje se zprávou, že 

Zastupitelstvo JMK schválilo na svém 23. zasedání konané 22.2.2024 usnesením 

č.2427/24/Z23 poskytnutí dotace obci Blatnička ve výši 300.000,- Kč v rámci programu 

Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy v JMK pro rok 2024 na realizaci akce 

Oprava stezky pro chodce a cyklisty podél I/54 a cyklostezky na Hluk. Jedná se o neinvestiční 

finanční podporu ve výši 300.000,-Kč z rozpočtu JMK. Akce se musí realizovat a dokončit do 

31.12.2025 . Dotace kryje maximálně  60% uznatelných výdajů . 

 

Hlasování: pro 5, proti 2,  Štěpán Maňák, Bc. Rostislav Němeček, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 5/3/2024  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  Smlouvy   č.JMK088113/24/ORR 

o poskytnutí dotace ve výši 300.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci programu  

Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy v JMK pro rok 2024 . 

 

 

 

4c) .  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK 

v rámci dotačního programu  “ Podpora rozvoje venkova v JMK pro rok 2024 „ . 
 

Na webových stránkách JMK je informace, že nám  Zastupitelstvo JMK na svém 23. zasedání 

konané 22.2.2024 schválilo poskytnutí dotace obci Blatnička ve výši 275.000,- Kč na projekt  

Oprava místní komunikace u hřbitova a u lávky v Blatničce  v souladu s programem Podpora 

rozvoje venkova  v JMK pro rok 2024 . Jedná se o neinvestiční finanční podporu z rozpočtu 

JMK.  Akce se musí zrealizovat do 31.12.2024 . Dotace kryje max. 50% uznatelných výdajů 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0 . 

Usnesení č. 6/3/2024  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  smlouvy o poskytnutí dotace 

z rozpočtu Jihomoravského kraje obci Blatnička ve výši 275.000,- Kč na akci Oprava místní 

komunikace u hřbitova a u lávky v Blatničce v souladu s programem Podpora rozvoje 

venkova  v JMK pro rok 2024 . 

 

 

 

 



5.   Projednání a schválení finančního daru společnosti Tradice Slovácka, o.p.s. 

Blatnička . 

 

Dne 10.3.2024 podaly Tradice Slovácka o.p.s., Blatnička čp. 98 na Zastupitelstvo Obce 

Blatnička, jakožto výhradního zřizovatele, žádost o poskytnutí provozní dotace ve výši 

350.000,- Kč na chod společnosti .  Starosta informoval o chodu společnosti za poslední dva 

roky a konstatoval, že si Tradice vydělají provozem na své výplaty a všechny odvody daní, 

které platí včas a navrhl, aby se žádosti vyhovělo. . Místostarosta navrhl provozní dotaci ve 

výši 175.000,- Kč.  Po dlouhé diskuzi, do které se zapojili i přítomní občané , kde se probírala 

celá historie od vzniku až po současnost se přítomným vysvětlila situace za poslední roky.  

Starosta dal hlasovat, kdo je pro schválení provozní finanční podpory v požadované výši 

350.000,- Kč  Tradicím Slovácka z.s. a zplnomocnění starosty k podpisu smlouvy finanční 

podpory Tradicím Slovácka o.p.s. Blatnička . 

 

Hlasování: pro 6, proti 1, Bc. Rostislav Němeček,  zdržel se 0 .  

Usnesení č. 7/3/2024 

ZO schvaluje  finanční podporu  Tradicím Slovácka o.p.s. Blatnička,  v požadované výši  

350.000,- Kč a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy finanční podpory Tradicím 

Slovácka o.p.s. Blatnička . 

 

 

 

6.  Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

 

Starosta se zeptal předsedy kontrolního výboru pana Václavovi Hučíkovi, který provedl se 

členy kontrolního výboru kontrolu v kanceláři obecního úřadu a zápis přeposlal starostovi . 

Zápis je přílohou č.5 tohoto zápisu .  Starosta zápis přečetl . 

 

 

Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle zápisů ZO:  

Aktualizováno: 12.3.2024 

 

 

Kontrola zápisu č.6/2022 ze dne 15.12.2022 

 

Úkol č. 8/6/2022 Rekonstrukce panelové cesty podél silnice I/54. Budeme jen sledovat, jak 

jsou plněny schválené přípravné postupy pro rekonstrukci a jaký je aktuální stav.   

Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 9/6/2022 Urgovat Firmu KAZA s.r.o. Veselí nad Moravou kvůli dokončení a 

zprovoznění internetové optické sítě po obci Blatničku.  

Urgovalo se to !!!  Úkol nadále trvá a je v prodlení. Jaký je aktuální stav !!!  Urguje se to ... 

 

Kontrola zápisu č.3/2023 ze dne 3.8.2023 

 

Usnesení č. 2/8/2023 úpravu jednacího řádu, článkem č. 9, odst. 1) že se může pořizovat 

audiovizuální záznam pro potřeby zasedání. Není splněno ani po 7 měsících !!!  

Na webu je stále staré verze a navíc jednací řád není samostatně a zřetelně umístněný na 

webu. (Těžko ho hledám, i když vím, že tam je.) 

 

Úkol č. 28/3/23 Kamil Marek – upozornil na špatné sítě na brankách na hřišti za obecním 

úřadem . Je potřeba je koupit – obec je zaplatí. Úkol nadále trvá. 

 

 



Kontrola zápisu č.4/2023 ze dne 26.9.2023 

 

Usnesení č. 4/9/23 příspěvek na financování IDS JMK pro rck2024 ve výši 42. 600,-Kč . 

Bude proplaceno v roce 2024. 

 

Usnesení č. 10/9/23 ZO schválilo, aby se návrhy na usnesení zastupitele Václava Hučíka (bod 

8e) projednávaly na příštím 5. zasedání zastupitelstva obce. Úkol nebyl splněn. 

 

Podněty občanů 

Jaký je aktuální stav úkolů? 

 

Úkol č. 30/4/23 oprava chodníku na hřbitově. Dlouhodobý úkol 

 

Úkol č. 31/4/23 Parkoviště u Němečkového.  Dlouhodobý úkol, dodělává se projektová 

dokumentace, vyřizuje se dotace z MAS Horňácko - Ostrožsko . 

 

Úkol č. 32/4/23 Cesta k vodojemu.. Dlouhodobý úkol . Bude vysvětleno později . 

 

Kontrola zápisu č.5/2023 ze dne 14.12.2023 

 

Usnesení č. 27/12/2023 

Pronájem obecního kontejneru Mysliveckému spolku. Úkol byl splněn.  

 

V příštím zápise z 1. veřejné zasedání ZO 2024 bude číselná řada zadaných úkolů začínat 

číslem 33/1/2024.   Číslo úkolu/číslo zápisu/rok 

 

ZO bere na vědomí  kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení 

a úkolů . 

 

 

7.  Navýšení odměn všem zastupitelům na tabulkové hodnoty . 

 

Starosta  dal slovo  předsedovi kontrolního výboru,  který navrhl  tento  bod,    do programu. 

Jelikož se k tomu nechtěl vyjádřit dal starosta hlasovat o navýšení odměn všem zastupitelům 

na tabulkové  hodnoty . 

 

Hlasování: pro 1, Václav Hučík ,  proti 6, zdržel se 0.  

Usnesení č. 8/3/2024 

ZO   neschvaluje  navýšení odměn všem zastupitelům na tabulkové hodnoty . 

 

 

8.  Žádosti občanů a organizací 

8a)    Na kole dětem jihovýchodním Slováckem – Josef Zimovčák . 

 

Starosta informoval, že se připravuje 26.5.2024  2. ročník sportovně - charitativní cyklotour  „ 

Na kole dětem jihovýchodním Slováckem  s  Josefem Zimovčákem „ . Jedná se o sportovní 

projekt na podporu onkologicky nemocných dětí . Blatničkou budou jen projíždět . 

Organizátoři akce nás požádali o finanční dar na a podporu akce Na kole dětem 

Jihovýchodním Slováckem. Je navržen finanční dar ve výši  5.000,- Kč . 

 

Hlasování: pro 6, proti 1, Ing. Jana Vašíčková,  zdržel se 0. 

Usnesení č.9/3/2024 

ZO schvaluje  finanční dar ve výši 5.000,- Kč na podporu projektu Na kole dětem 

Jihovýchodní Slováckem 2024 . 



8b)   Žádost Jakuba Hučíka  o pronájem části pozemku p.č. 2704 v k.ú. Blatnička 

 

Jakub Hučík podal žádost o pronájem části pozemku p.č. 2704 v k.ú. Blatnička dle vyznačené 

mapy. Jeho záměrem je vyklučení náletových dřevin, ponechání vzrostlých stromů, 

zatravnění a udržování pravidelným sečením, případně dosazení ovocných stromů.  Záměr byl 

řádně zveřejněn na úřední desce  od 23.2.2024 . Starosta dal hlasovat . 

   

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 .  

Usnesení č. 10/3/2024 

ZO schvaluje  pronájem části pozemku p.č. 2704 v k.ú. Blatnička Jakubovi Hučíkovi za 

údržbu . 

 

 

 

8c)   Žádost Jakuba Hučíka  o pracovní poměr 

 

Starosta přečetl žádost Jakuba Hučíka a informoval že letos nemáme šanci  získat dotaci na 

VPP. Je  možné ještě získat dotace z projektu SÚPM (společensky účelné pracovní místo). 

Toto nám prověřuje úřad práce . Nyní je třeba, nejprve zveřejnit záměr a požadavek obce na 

nové pracovní místo pomocného dělníka.   

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

 

 

 8d)   Žádost o sponzorský dar SK Suchov 

 

Fotbalový klub Suchov nás požádal o sponzorský dar . Za klub hrají i hráči z Blatničky a 

reprezentují i naši obec .  Klub slaví letos šedesáté výročí od založení a jsme pozváni na toto 

výročí, který se koná 22.6.2024 na Suchově.  Byl navržen finanční dar 10.000,- Kč . Starosta 

dal hlasovat o schválení finančního daru 10.000,- Kč FK Suchov. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 11  /3/2024 

ZO schvaluje finanční dar 10.000,- Kč  FK Suchov . 

 

 

 

8e) Odsouhlasení věkové hranice 60 let pro účast na posezení se seniory. 

 

Každoročně pořádáme koncem roku posezení se seniory. Zastupitel Václav Hučík navrhl 

odsouhlasit v zastupitelstvu věkovou hranici  60-ti  let pro účast na posezení se seniory. 

 

Hlasování: pro 4, proti 2, Ing. Jana Vašíčková a Ing. Minařík Antonín, zdržel se 1, Štěpán 

Maňák .  

Usnesení č.12/3/2024 

ZO schvaluje  věkovou hranici  60-ti  let pro účast na posezení se seniory. 

 

 

 

8f) Žádost manželů Heleny a Michala Janásových – prodej pozemku . 

 

Manželé Helena a Michal Janásovi  podali žádost „ Nabízíme Vám tímto k odkoupení nově 

vzniklý pozemek dle GP č.599-906/2023 p.č.3603/5 o výměře 151m2  a p.č.2992/4 o výměře 

59m2 . Byla navrhnuta cena 35 Kč za m2 .  Starosta dal hlasovat kdo je pro odkoupení těchto 

dvou nově vzniklých pozemků . 



 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 13/3/2024 

ZO  schvaluje odkoupení nově vzniklé pozemky dle GP č.599-906/2023 p.č.3603/5 o výměře 

151m2  a p.č.2992/4 o výměře 59m2 za cenu 35 Kč za m2 .   

 

 

8g)  Žádost o finanční podporu – Linka bezpečí z.s. 

 

Linka bezpečí, z.s. Praha nám poslal žádost o pokračování podpory - dětské krizové linky. 

Pravidelně přispíváme částku 1.000,- Kč za rok na provoz linky bezpečí. Starosta dal 

hlasovat.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 1,  

Usnesení č. 14 /3/2024 

ZO   schvaluje  finanční podporu spolku Linka bezpečí, z.s. Praha ve výši 1.000,- Kč za rok . 

 

 

8h) Žádost paní Minaříčkové Kolaciové o zasíťování pozemků . 

 

Starosta přečetl její žádost o zasíťování pro stavební pozemky.  Žádá obecní zastupitelstvo, 

abychom zahrnuli investici na vybudování inženýrských síti do plánu výdajů obecního úřadu . 

Jedná se o pozemky p.č 3199, p.č.2173/4, p.č. 2172/5 a 2173/58 . Tyto se nacházejí mezi 

areálem ZD Blatinie a RD č.p. 200 . 

 

ZO  bere informaci na vědomí . 

 

 

9.  Různé 

 

 

9a) Informace k připravovaným stavbám ŘSD – oprava mostů. 

 

Dne 17.1.2024 na OÚ došlo do datovky stavební povolení  na realizaci stavby rekonstrukce 

mostního objektu : Most e.č. 54-035 přes potok Svodnice za obcí Blatnička. Stavba bude 

realizována po etapách, rozboří půlku mostu a postaví. Objízdná komunikace bude na 

semafory . Tuto stavbu bude financovat ŘSD a.s. závod Brno .. 

 

 

9b) Informace k stavbě  Blatnička – Rekonstrukce panelové cesty podél I/54 

 

Dne 2.1.2024 přišlo do datovky Rozhodnutí stavebního úřadu ve Veselí nad Moravou, že 

schvalují stavební záměr „ Blatnička – rekonstrukce panelové cesty podél I/54 . Stavební 

povolení nabylo právní moci dne 7.2.2024. Na tuto stavbu se budeme snažit získat dotaci ze 

programů SFDI , nebo z programů PRV . Zatím nejsou vypsány.   

 

 

9c) Informace k stavbě  polní cesty HC 1 a IP6 k vodojemu 

 

Máme na stavebním úřadě podanou žádost o prodloužení doby výstavby a prodloužení 

stavebního povolení, které nám končí dne 7.6.2024 a do té doby nebude stavba zahájena . 

Pozemkový úřad nyní soutěží dodavatele stavby HC 1 a dodavatele obnovy větrolamu IP 6, 

na který jsme zajistili projektovou dokumentaci, včetně rozpočtu, jak to po nás chtěl 

pozemkový úřad Hodonín . 



9d) Informace k ukončenému projektu ÚSES a proplacení dotace . 

 

Dne 27.2.2024  přišla poslední splátka dotace ve výši 130.716,17 Kč za druhý rok následné 

péče na projekt ÚSES , který jsme zrealizovali v roce 2021 . Dne 31.3.2024 se musí odeslat 

závěrečná zpráva do systému .  Začíná nám od 31.3.2024 běžet deseti letá doba udržitelnosti, 

to je do 31.3.2034 . 

 

 

9f) Informace o podaných žádostech o dotaci z rozpočtu JMK na rok 2024. 

 

Do 1.3.2024  jsme podali dalších sedm žádostí  o dotace na Jihomoravský kraj. Některé 

žádosti jsme byli vyzváni k doplnění. Dnes máme všechny žádosti přichystané k projednání a 

schválení, zastupitelstvem JMK . V únoru jsme požádali o dotace na projekty ve výši 

1.184.000,- Kč.  Zda uspějeme , zatím nevíme. Pokud ano, JMK nám pomůže ze svého 

rozpočtu na tyto projekty dotací do výše 594.000,- Kč .  

 

ZO  bere informace na vědomí . 

  

 

  

10. Diskuze 

 

Starosta informoval, že jsme 24.1.2024 dostali proplacenou dotaci ve výši 183.889,- Kč za 

výsadbu stromů v intravilánu obce. Stromy byly vysázeny od sběrného místa k mostu, vedle 

hřbitova a na Tradicích. Udržitelnost je 5 let .   

 

SZIF ukončil kontrolu žádosti o platbu za projekt Nákup lesní techniky – pořízení nového 

traktoru s čelním nakladačem , štěpkovačem a lanovým navijákem . My jsme se vzdali 

odvolání a čekáme na proplacení dotace ve výši 1.008.535,- Kč.  

 

Firma Ing. Hanáková nám letos provedla výstavbu parkoviště za obecním bytem a úpravu 

před Tradicemi Slovácka o.p.s. Blatnička a zbudovala nám nové parkoviště za hřbitovem . 

Tyto práce jsou již uhrazeny.  

 

Nyní se v Blatničce provádí rekonstrukci vodovodního řádu od družstva po most, včetně 

všech přípojek k rodinným domům . Nový vodovodní řád je již funkční . Do velikonoc by 

měly být všechny přípojky do RD hotovy a zasypány všechny výkopy.  Zapravení povrchu 

bude až později, aby byl zásyp řádně zhutněn i dopravou.  Investorem stavby jsou Vodovody 

a kanalizace a.s. Hodonín .   

 

Máme již dokončen přístřešek pro traktor.  Budou jen  osazeny uzamykací brány, jak 

požaduje pojišťovna.  Od 15.2.2024 jsou hotovy obě instalace FVE na obecních budovách .  

Předání proběhne v měsíci březnu , za účasti dodavatele a našeho technického dozoru .  Na  

všech našich odběrných místech, kde je FVE, na VO a na KD máme čtvrt hodinové odečty 

spotřeby energie, abychom prokázali 80-ti % spotřebu vyrobené elektrické energie v obci – 

komunitní energie.  

 

Vyšel nový občasník 2023 .  Poděkování paní Mgr. Peterkové Ludmile za vedení zpracování 

celého občasníku, Mgr. Minaříkové Evě za gramatickou korekci a všem autorům článků. 

Všem byl dodán až do domu. Pokud někdo bude chtít jsou ještě volné na obci . Doufám, že se 

Vám Občasník 2023 líbí . 

 

Starosta vzpomněl oslavu MDŽ na KD, kterou zorganizovali členové nově vzniklého 

Divadélko ve stínu , včetně divadelního představení  Pretty Women 30+ místního Divadélka 



ve stínu, které za čtrnáct dní nacvičili a následné diskotéky DJ Tomy.  Přítomným se 

představení a celá akce k MDŽ líbila a je jen škoda, že nepřišlo více žen . 

 

Marian Jemelík  vznesl požadavek na řešení uklízečky na Tradicích Slovácka o.p.s. , která je 

tam potřeba . Budeme to muset řešit s vedením Tradic Slovácka o.p.s. .  

 

Patrik Šuránek vznesl dotaz , kdo má na starosti údržbu pozemků kolem cesty I/54 , že jsou 

tam dosti vyvrácené stromy a zanesené příkopy. Toto má na starosti ŘSD závod Brno. 

Posledně, kdy jsme nahlásili zničenou značku na Louku, byla oprava vyřešena do měsíce. 

Starosta tam pošle mail . 

 

Štěpán Maňák navrhl, abychom na volném obecním pozemku vysadili obecní sad . Pokusíme 

se tam zajistit dotaci, aby se vysadili  větší stromy a pokud dotace nebude, vysadíme si tam na 

podzim menší stromky sami . 

 

Starosta informoval, že místostarosta zajistil  výsadbu nového lesa nad Novosady. Dnes je vše 

již hotové cca 1 hektar lesa ve dvou oplocenkách s výsadbou 6.500 ks sazenic stromků . 

 

Patrik Šuránek se zeptal, kde se budou realizovat přístřešky a odpočivadla z dotace JMK . 

Bude k tomu ještě samostatné sezení s veřejností, my jsme dnes odsouhlasili přijetí dotace, 

realizace je do 31.12.2025 .  

 

Starosta zařizuje dotaci na rekonstrukci chodníků z MAS Horňácko – Ostrožsko. Máme 

výhodu, že máme k dotaci vše zajištěné, projekt, rozpočet, stavební povolení . Nyní jednáme 

o výši dotace.  

 

Nejbližší akce : 

 

- 17.3.2024 – Vynášení Moreny 

- 28.3 – 1.4.2024 –  Velikonoční svátky . 

- 26.4.2024  - Divadlo „ Svadba na klíč „ spolek Hrozen z Hroznové Lhoty . 

- 27.4.2024  - Obecní den s koštem vína  

- 12.5.2024  - Koncert ke dni matek 

- 18.5.2024  - Rybářské závody na rybníku Kačák . 

- 19.5.2024  - Obchůzka královniček  

- 26.5.2024 – Na kole dětem jihovýchodním Slováckem – jen průjezd od Blatnice na Louku . 

-  1.6..2024  - Dětský den na Kobylici .  

-   7.6.2024  - Noc kostelů v Blatničce . 

- 16-18.8. 2024 – Hody  

- 17.8.2024 – Vítání občánků  

 

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 19.39  hodin. 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                       Václav Hučík, ověřovatel                                         

                                                           

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  21.3.2024         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce       


